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Bestyrelsesmøde i Skjern Å Sammenslutningen                            

Fremmødte: Martin Iversen, Michael Beck-Hansen, Aage Martinsen, Søren Larsen, Verner Thomsen, Kristian 

Hedeby, Sarah Rønholt, Lars Pedersen  

Afbud: Per K, Jesper Ottosen, Bo Nielsen, Ib Karstensen 

Mødeleder: Formanden 

Referent: Formanden 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

2. Formanden orienterer om løbende sager 

Der er ikke udsigt til, at DTU vil tildele kvoter til Skjern Å i 2025. Først og fremmest er det grundet en manglende løsning på situationen i 

Hestholm Sø, men også nedgangen i bestand spiller en årsag. Bestyrelsen indstiller til, at vi tidligt melder ud om, at vi starter 2025 

sæsonen og premieren uden hjemtagning. 

Søren orienterer om status for løsning af Hestholm Sø problematik. Kommunen har i flere løsningsforslag. Der vil blive lavet 

forundersøgelse på løsninger gennem Hestholm Sø, men også en separering af å og sø.  Tidshorisont for løsning af problematik rækker ud 

over 2025 sæsonen. DTU, DSF, RKSK-kommune, Naturstyrelsen og SÅS er repræsenteret i arbejdsgruppen.  

Michael orienterede om arbejdet i treparten, hvor SÅS har interesser i at jorden i ådalene tages ud til natur. Arbejdet skrider fremad, 

DN-kursus er afholdt i Middelfart. Det forventes, at de første konkrete planer for udtagning er klar i april, hvor bestyrelsen vil blive 

orienteret. 

Arbejdet i projekt Ålandet skrider fremad. Funding til finansiering af Norrøn-prospekt er givet af Holch. Ib og Michael driver det fra 

SÅS side med hjælp fra Søren og Sarah evt. andre. 

Sarah og Michael orienterede om premieren 2025, hvor Patagonia er medsponsor for taggingevent. NASF og Loop overvejer også 

sponsorat. Målet er at stable en 5-6 dages event på benene, som vil skabe fokus på Skjern Å, laksen og uddannelse af fiskere i C&R. Fuld 

opbakning til det videre arbejde fra bestyrelsen. 

03.02.2025 kl.18.30 hos DCV 
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3. Kassereren orienterer om sammenslutningens økonomi 

Økonomien ser fin ud. Salg af Skjern Å kontingenter er på linje med samme tid i 2024, MEN langt de fleste køb gennemføres i april 

måned.  

 

4. Orientering fra skarvudvalget. 

Ikke noget væsentligt nyt. Regulering kører, som den skal 

 

5. Orientering fra bredejerudvalget 

Ikke noget nyt 

 

6. Orientering fra vandplejeudvalget. 

Søren orienterede om aktiviteter. Bestyrelsen tog status til efterretning med tilfredshed. 

 

7. Orientering fra fiskeplejeudvalget, herunder DCV og el-fiskeri  

Det blev besluttet, at SÅS som sidste år vil købe fisk af DCV for 2025 afdraget på lån. 

 

8. Orientering fra Dansk Laksefond 

Intet nyt. 

 

9. Orientering fra registrerings- og kontroludvalg 

Der er taget enkelte personer for ulovligt fiskeri uden for fiskesæson. Ellers ikke noget nyt. 

 

10. Orientering fra PR-udvalget 

Sarah overtager Jespers rolle som leder af PR og kommunikation i SÅS. 

 

11. Evt.  

Opfølgning under nyheder på hjemmesiden og Facebook 

 

 

12. Næste møde.  

Marts forberedelse af premiere. 
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